
 

Protokół z XXII sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 28 grudnia 2020 roku. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 10.00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych.  

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 2) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę.  

 

Starosta zgłosił rozszerzenie porządku o uchwałę Rady Powiatu Braniewskiego w sprawie 

wydatków budżetu Powiatu Braniewskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2020. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad o Podjęcie uchwały Rady Powiatu Braniewskiego w sprawie 

wydatków budżetu Powiatu Braniewskiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2020, po pkt 9 porządku obrad. (załącznik nr 3) 

 

za – 14             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady wniósł o głosowanie w sprawie 

zatwierdzenia porządku obrad po zmianach (załącznik nr 4) oraz przedstawił porządek obrad 

ze zmianami: (załącznik nr 5) 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. 

5. Odczytanie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu Uchwały RIO w Olsztynie w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Braniewskiego projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Braniewskiego na lata 2021-2028  i podjęcie 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 

2028.  

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. 



a) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu projektu uchwały budżetowej 

wraz z uzasadnieniem, 

b) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu opinii RIO o przedłożonym 

projekcie uchwały  budżetowej na 2021 rok, 

c) przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego opinii 

Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej, 

d) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu stanowiska Zarządu w sprawie 

opinii komisji stałych Rady Powiatu, 

e) dyskusja plenarna nad projektem uchwały budżetowej, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w formie 

darowizny od Gminy  Braniewo na rzecz Powiatu Braniewskiego prawa własności 

nieruchomości stanowiących drogi, zaliczonych do kategorii dróg powiatowych. 

8. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

działających na terenie Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wydatków budżetu Powiatu Braniewskiego, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2020. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 6) 

 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 7) 

 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania. 

 

Ad.5 Odczytanie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu Uchwały RIO w Olsztynie w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Braniewskiego projekcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Braniewskiego na lata 2021-2028  

(załącznik nr 8) i podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 - 2028. (załącznik nr 9). 

 

Starosta przedstawił uchwałę RIO. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. (załącznik nr 10). 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 



Radni nie mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

jego przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 11. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXII/168/20. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały RP. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Braniewskiego na 2021 

rok.  

 

a) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu projektu uchwały budżetowej 

wraz z uzasadnieniem, 

 

Starosta odczytał powyższą uchwałę (załącznik nr 12) 

 

b) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu opinii RIO o przedłożonym 

projekcie uchwały  budżetowej na 2021 rok, 

 

Starosta odczytał opinię RIO (załącznik nr 13) w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Braniewskiego projekcie uchwały budżetowej Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. 

 

c) przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

opinii Komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał opinię komisji (załącznik nr 14) 

 

d) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu stanowiska Zarządu 

w sprawie opinii komisji stałych Rady Powiatu, 

 

Starosta przedstawił stanowisko zarządu. (załącznik nr 15)  

 

e) dyskusja plenarna nad projektem uchwały budżetowej, 

 

Radny A. Mieczaniec – „ powiem to samo, co w zeszłym roku przy uchwalaniu uchwały 

budżetowej. W stosunku do dróg powiatowych, które są ze swojego charakteru drogami 

gminnymi, a wiec zaczynają i kończą się na terenie tej samej gminy powinniśmy podpisywać 

porozumienia z poszczególnymi gminami o przejęciu na własność przez poszczególne gminy 

tych dróg, które zostaną przez nas wyremontowane. Działalibyśmy wówczas zgodnie z ustawą 

o drogach publicznych oraz przyczynilibyśmy się do lepszego zarzadzania tymi drogami przez 

organ, który zna lepiej potrzeby swoich mieszkańców.  Zachęcam, żeby iść w tym kierunku. 

Kolejne sprawy to działania w kierunku podniesienia siły ekonomicznej naszego powiatu. 

Chodzi m. in. o uzdrowisko i kolej nadzalewową. W sprawie tej ostatniej dzielnie walczy Radny 

naszego województwa Pan Marcin Kazimierczuk, który jest chyba jedynym radnym 

wojewódzkim, który realnie walczy o interesy naszego powiatu. Chciałbym dodać, ze nasz 



powiat jest ewenementem w skali Polski, gdzie wśród nas radnych nie ma koalicji rządzącej i 

opozycji. Wszyscy radni w 100% popierają działania Zarządu Powiatu. Przykładem będzie 

dzisiejsze glosowanie w sprawie uchwalenia budżetu na 2021 rok. To świadczy o sprawności 

Zarządu, jak i odpowiedzialności wszystkich radnych. A mówię to po to, żeby zachęcić Zarząd 

Powiatu do bardziej odważnych działań w kierunku podniesienia potencjału i siły 

ekonomicznej naszego Powiatu. Będąc przy glosie chciałbym podziękować członkom Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Braniewskiego  oraz radnym i 

gościom uczestniczącym w posiedzeniach. Pomimo  wymienionych uwag, zdając sobie sprawę, 

ze budżet na 2021 r. jest bardzo ważnym dokumentem dla pracy Zarządu Powiatu będę 

głosował za uchwaleniem budżetu na 2021 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jego przyjęcie, 

głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 16. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXII/169/20. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu , Ł. Korneluk - „Ze swojej strony chciałbym państwu 

Radnym podziękować za jednomyślność w głosowaniu na projektem Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 – 2028 oraz nad projektem budżetu na 2021 rok. Jest to motywacją do 

dalszego działania na rzecz Powiatu Braniewskiego”.  

 

Ad.7 Podjęcie uchwały RP. w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości 

w formie darowizny od Gminy  Braniewo na rzecz Powiatu Braniewskiego prawa własności 

nieruchomości stanowiących drogi, zaliczonych do kategorii dróg powiatowych. (załącznik nr 

17) 

Posiedzenie XXII sesji Rady Powiatu o godz. 10:38 opuścił Radny B. Pochodaj.  

W sesji uczestniczy 13 Radnych Powiatu Braniewskiego. 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Radny L. Dziag – „ po powstaniu samorządów gminnych  wydzielono drogi gminne, a tak 

troszkę z oszczędności, z ostrożności i jak zwykle gminy dostały niewiele na utrzymanie. Z 

chwilą powstania powiatów z dróg wojewódzkich, drogi te wybrały sobie ze swojego zasobu 

drogi, które będą w ich władaniu i ponownie zostały przekazane powiatom . Drogi powiatowe 

w ustawie są ściśle określone, łączą siedziby gmin i powiatów. Dlatego to prowadzi do 



nieuporządkowanych spraw własnościowych. To rodzi pytanie, czy Zarząd Powiatu chce 

podejmować wysiłki, aby stać się właścicielem dróg i działek do nich przylegających”.Starosta 

K. Motyka – „jest to bardzo trudna materia, jeżeli chodzi o sprawy własnościowe, co prowadzi 

do problemów z utrzymaniem porządku przy drogach, tj. naprawą, odśnieżaniem,  usuwaniem 

krzaków czy zarośli przy naszych drogach. Najważniejszą rzeczą jest, aby powiat stał się 

właścicielem działek przylegających do dróg powiatowych”. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Ł. Korneluk poprosił, aby następnym razem Wydział  

Geodezji i Kartografii załączał do projektów uchwał mapki, aby pozostali Radni mieli ogląd, o 

jakich drogach jest mowa. 

Wicestarosta, M. Kudliński – „chciałbym nadmienić, że sprawy porządkowe trwają niemal 

od 4 lat. Jest to uporządkowanie stanu prawnego i sytuacji na drogach powiatowych w 

poszczególnych gminach”.  

Starosta, K. Motyka – „prowadzone są rozmowy  z nadleśnictwami. Niektóre odcinki dróg, 

należą do nadleśnictw, zwróciliśmy się o przekazanie nam tych odcinków dróg. I w takiej 

sytuacji występują problemy z utrzymaniem porządku przy drogach, tj. naprawą, odśnieżaniem, 

usuwaniem krzaków itp. Uregulowanie stanu prawnego  pozwoli na pełną realizację zadań 

własnych powiatu w zakresie dróg powiatowych”. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, 

głosowało 13 radnych, co stanowi załącznik nr 18. 

 

za –      12                  przeciw –    0            wstrzymało się – 1                nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXII/170/20. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. (załącznik nr 19) 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 13 radnych, co stanowi załącznik nr 20. 

 

za –      13                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXII/171/20. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

działających na terenie Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. (załącznik nr 21) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Powiatu Braniewskiego. 

(załącznik nr 22) 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 13 radnych, co stanowi załącznik nr 23. 

 

za –      13                 przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXII/172/20. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wydatków budżetu Powiatu Braniewskiego, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2020. (załącznik nr 24) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 13 radnych, co stanowi załącznik nr 25. 

 

za –      13                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXII/173/20. 

 

Ad.11 Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu, Ł. Korneluk – „Szanowni Państwo, korzystając z okazji 

chciałem wszystkim Państwu, koleżankom Radnym, mieszkańcom naszego powiatu złożyć 

najserdeczniejsze życzenia pomyślności, wszystkiego co najlepsze , a w szczególności zdrowia 

w tym nowym nadchodzącym 2021 roku oraz owocnej pracy na rzecz tego naszego powiatu.   

Starosta, K. Motyka – „chciałem przede wszystkim podziękować wszystkim Radnym za to, 

że tak jednomyślnie i jednogłośnie docenili budżet na 2021 rok jako ten, który jest dla nas 

ważny. Podziękowania  również dla nieocenionej Pani Skarbnik. Wszyscy działamy na rzecz 

Powiatu Braniewskiego, każdy z Radnych wnosi coś cennego i  dobrego. Pewne rzeczy 

kontynuowane są z poprzednich lat za kadencji Radnego L. Dziąga, któremu także chciałbym 

podziękować oraz Radnej K. Lewańskiej za współpracę. 

 

Ad.12 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Ł. Korneluk zakończył 

obrady XXII sesji Rady Powiatu o godz. 10:59. 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Morawska 

Łukasz Korneluk 

Przewodniczący Rady  

Powiatu Braniewskiego 


